
        Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice   
_________________________________________________________________________  

  

Zápisnica z 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 16.02.2024 o 

19.00 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach  

  

Prítomní:  

PaedDr. Marek Andráš - starosta obce   

  

Jaroslav Bič - poslanec  

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa  

Štefan Meglés - poslanec  

Stanislav Roman – poslanec  

Mgr. Martin Hrubovský - poslanec  

Ladislav Majerník - poslanec  

Ing. Štefan Vereb – poslanec  

  

Ing. Valéria Antalová – kontrolórka obce – neprítomná - ospravedlnila sa 

  

Ing Štefan VEREB – zapisovateľ 

  

Ďalší prítomní:  

Peter  Novák  

  

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

  

Program:  

  

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2. Určenie overovateľov zápisnice  

3. Zmluva o budúcej zmluve o výkone majetku verejnej kanalizácie – prevádzkovaní 

majetku obce  

4. Rôzne  

5. Záver   

  

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 19.00 hod. v 

Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov je prítomných 7 poslancov. 

  

  



2. Určenie overovateľov zápisnice  

  

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí Mgr. Martin Hrubovský  

a p. Ladislav Majerník. Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali 

takto:   

  

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)   

Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

            Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

  

3. Schválenie programu  

  

Starosta obce predniesol program rokovania zverejnený v pozvánke na toto zasadnutie. Poslanci 

o tom  hlasovali nasledovne:  

  

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)   

Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

           Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

  

  

4. Zmluva o budúcej zmluve o výkone majetku verejnej kanalizácie – prevádzkovaní 

majetku obce 

  

Starosta v tomto bode informoval poslancov o požiadavke vodárenskej spoločnosti - VVS 

o schválenie „Zmluvy o budúcej zmluve o výkone majetku verejnej kanalizácie“ obecným 

zastupiteľstvom. 

Poslanci o tom  hlasovali nasledovne:  

  

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

            Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

5. Rôzne 

 

A) DS Janka Borodáča 

O dotáciu z rozpočtu obce na rok 2024 nepožiadali. 



 

B) TJ Družstevník Plechotice  

Požiadali o dotáciu na rok 2024 s sume 2000 EUR. Na zabezpečenie činnosti U11- žiaci. S 

dopravou problém nemajú. Dopravu na tréningy aj zápasy zabezpečujú rodičia. 

 

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, 

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

          Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

C) FS Studzenka Plechotice a FS Studzenočka 

Požiadali o dotáciu 5000 EUR.  

Prítomný p. Peter Novák zdôvodnil na zasadaní potrebu tejto dotácie a a odpovedal na 

otázky poslancov ohľadom chodu a činnosti FS. 

Na  kroje - 1200 EUR, na chod – 1000 EUR, Plechocicki dobroty – 1000 EUR. 

Plánujú na 1. a 8. mája 2024 nahrávanie CD-čiek na ktoré majú sponzora. 

Poslanec Vereb poznamenal že lepšie by bolo nahrávky vydať na USB kľúči lebo 

v dnešnej dobe už niet kde CD prehrávať. 

Poslanec Bič poukázal na to, že na dopravu FS využíva bez problémov obecne autá, čo za  

bývalého vedenia nebolo bežné všetky autá boli k dispozícii tím čo o to požiadali. V 

súčasnosti či už TJ Družstevník, alebo FS vždy, keď o auto požiadali, dostali ho na 

využitie a to ktorékoľvek z troch obecných áut. Ďalej poukázal na to že na výročnej 

schôdzi FS odznelo že obec im prispela len sumou 275 EUR. Starosta poznamenal, že 

v decembri  im bola poukázaná suma 850,- EUR , čo potvrdil aj p. Peter Novák 

a zdôraznil, že na schôdzi za zaznelo viackrát. 

 

Poslanci pre FS Studzenka a Studzenočka Plechotice navrhli dotáciu vo výške 2000 EUR. 

Poslanci o dotácií vo výške 2000 EUR  hlasovali nasledovne: 

 

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, 

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

          Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

D) Rímskokatolícky farský úrad Plechotice  

Požiadali o dotáciu 5000 EUR. 

Poslankyňa Lúcia Ondová predniesla že by chceli rozšíriť skladové priestory v kostole 

lebo majú veľa vecí a už ich nemajú kde dávať. A musia ich stále prenášať medzi farou 

a kostolom. Stalo by to 15000 EUR. 

Poslanec Hrubovský vyjadril nesúhlas. 

Poslanec Meglés nesúhlasí lebo má informácie od občanov že to nechcú. 

Poslanci Roman a Majerník taktiež nesúhlasia. 

Poslanci za prvoradé považujú financovanie už schválených projektov. 



Poslanec Bič položil otázku. Koľko prispievajú iné obce? Egreš, Čeľovce 

Ďalej poslanec Bič poukázal na dvojaký meter ohľadom vyhlasovania dotácií v  kostole. 

Niektoré boli vyhlásene na omši a niektoré len na nástenke.  

Poslanec Vereb povedal že v Plechoticiach je veľká fara a neverí že sa tam nenájde miesto 

na skladovanie. A iba kvôli tomu, že sa niekomu nechce prenášať veci, za dotáciu 

nezahlasuje. 

 

Tento bod poslanci po diskusii nechali otvorený, respektíve presunuli ho na nasledujúce 

rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

E) Spoluúčasť v schválených projektoch  

- Triedený zber komunálneho odpadu v obci Plechotice (traktor) -  spoluúčasť 3.267,60 

EUR  

- Zvýšenie energetickej účinnosti Obecného úradu - spoluúčasť 6. 503,11 EUR 

Na tieto spoluúčasti je možné požiadať predmetný fond aj o bezúročnú finančnú pôžičku. 

O financovaní spoluúčasti v schválených projektoch formou finančnej pôžičky z  

Environmentálneho fondu poslanci hlasovali nasledovne: 

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

 Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

            Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

F) Výbava k traktoru 

Starosta obce v tomto bode predostrel prítomným na dokúpenie výbavy k traktoru za 3. 000 

EUR. Jedna sa o doplatok k čelnému nakladaču, ktorý by mohol byť vybavený hydraulicky 

zatvárateľným pridržiavačom s ktorým sa lepšie naberá niektorý materiál napr. konáre 

a lepšia výbava traktora označovaná „KING“ a to automatická klimatizácia, vzduchom 

odpružené sedadlo vodiča, sedadlo spolujazdca s pásom, cúvacia kamera, tri páry vonkajšie 

hydraulické vývody pre ovládanie náradia, zadné ramená trojbodového závesu 

s rýchloupínacími hákmi pre upnutie náradia. 

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

 Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

            Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

G) Pozemok pre zberný dvor 

Prenájom pozemku od Rímskokatolíckej Cirkvi na Zberný dvor a kompostovisko.  

O prenájme pozemku na Zberný dvor a kompostovisko od Rímskokatolíckej Cirkvi 

poslanci hlasovali nasledovne: 

 



Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

 Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

            Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

H) Močiarny potok. 

Starosta informoval prítomných o prečistení koryta Močiarneho potoka. Prečistenie 

potoka realizuje Slovenský vodohospodársky podnik – Správa povodia Bodrogu Trebišov. 

Potok ma byť prečistený od Uvratnej cesty po vodnú nádrž (bývala “Zelenina“). Súčasťou 

prečistenia je aj výrub krovín v koryte potoka. 

 

I) Zvýšenie platu starostu 

Po porade poslancov p. poslanec Jaroslav Bič navrhol zvýšenie platu starostu o 10 % s čím 

všetci poslanci súhlasili a následne hlasovali. 

Poslanci o tom  hlasovali nasledovne:  

  

Prítomní: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

                    Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

 Za: 7 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman,  

            Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb)  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

6. Záver   

  

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za zvýšenie platu, za 

účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva a o 20.30 hod.  ho ukončil.   

  

  

Zapísal: Ing. Štefan VEREB  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  .  

  

V Plechoticiach 16.02.2024  

   

Overovatelia zápisnice:  

  

Mgr. Martin Hrubovský   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . .  

  

Ladislav Majerník  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . . . .  

  

  

  

 

 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

                                            PaedDr.  Marek Andráš 

                                                      starosta obce  


